
DIMOGRAMI

Poletnu obdobje je za nami, delo mladinske organizacije
je spet zaživelo.

— 18. avgusta se je sestalo predsedstvo OO Obnova —
TOZD Gradbeni obrati. Dogovorili so se o programu dela.
OO. je organizirala izlet na Uskovnico in Triglav.

— Nasestanku OOZSMS carinarnici dne25. avgustaso
mladinci opredelili naloge v zvezi s pripravami na volitve
delegatov in delegacij za skupščino občine in SIS, 1. sep-
tembra pa so organizirali piknik za vse < âne mladinske or-
ganizacije. "'

— Predsedstvo OO SAP — TOZD Servo Mehanični
obrati in skupnih služb je 28. avgusta obravnavalo naloge v
zvezi s pripravami na volitve ter javno razpravo o predlogu
družbenega dogovora o štipendiranju.

— IMIadi v Zalogu so še posebno aktivni. V zadnjetn ob-
dobju so imeli več sej predsedstva, na katerih so izoblikovali
program dela osnovne organizadje za naslednje obdobje,
evidentirali kandidate za člane delegadj fer za prevzem
funkcij v organih osnovne organizadje. Dogovorili so se
tudi, da bodo ob sobotah redno organizirali delovne akdje.

Na redni letni konferenci OO dne 16. septembra so mladi
kritično ocenili delo v preteklem obdobju terse dogovorili o
akcijskem programu do septembra 1978.

— 7. seplemhra se je sestal sekretariat OK ZSMS. Na
seji smo se dogovorili o najaktualnejših nalogah v nasled-
njem obdobju. Aktivirati moramo delo v slabših osnovnih
organizadjah ZSMS ter predvscm še nadalje sodelovati pri
kadruvskih pripravah na volitve. Dogovorili smo se tudi o
izdelavi delovnih programov področnih konferenc in komi-
sij za obdobje oktober 77-februar 78.

— Mladi OO ZSMS Štepanjsko naselje so na sestanku
15. septembra kritično ocenili svoje delo. Sprejeli so pro-
gram za čimvečjo vključitev mladih v mladinsko organizad-
jo.

— Sekretariat OK ZSMS je na sestanku 17. seplembra
usklajeval programe dela področnih konferenc in komisij.
Dogovorili smo se za sklic vseh komisij in konferenc.

— 23. septembra se je seslala OO ZŠMS Indos. Obrav-
navali so predlog družbenega dogovora o štipendiranju, po-
slovanje Indosa v I. polletju, ter plan proizvodnje za drugo
pollctje. Na sestanku so sprejeli kadrovske zamenjave v se-
kretariatu OO ter sprejeli v svoje vrste sedem mladih.

— 28. septembra je bila seja komisije za kulturo pri
predsedstvu OK ZSMS. Na seji so obravnavali program
dela do februarja 78 ter izvolili ožji sestav komisije.

— V mesecu oktobru se sestajajo vse komisije fer pred-
sedstvo področnih konferenc, tako da bomo konec oktobra
imeli sejo občinske konference ZSMS.

— Od 14. do 18. novembra bo mladinska politična šola.
Kumisija za idejnopolitično delo je pripravila osnutek tem.

— V novembru bomo predvidoma obiskali Žele/no
Kaplo in koroškim Slovencem nudili kratek kulturni pro-
gram.

V oktobru in novembru bomo obiskali vse OO ZSMS in
se pogovorili o nadalnjem delu ter o sprotni nrohi^matiki.


